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OPS 2002/04 
 
Concept verslag Overleg Plan van Scholen van woensdag 19 juni 2002 
 
Aanwezig:  
Dhr.  Mom        VBS 
Dhr.  Te Bos           VOS/ABB 
Dhr.  Luth               BPCO 
Dhr.  Van Tilburg     KBVO 
Dhr.  V.d.Wende     IPO  
Mw.  IJssel             IPO       
Dhr.  V.d.Stelt        VO/BOB 
Dhr.  V.d.Loo          CFI/TVO voorzitter 
Dhr.  Van Dijk         CFI/TVO  
Dhr. V.d. Weijden    CFI/TVO 
Dhr.  Luinge            CFI/TVO secretaris 
 
Afwezig:   
Mw.  Reijnen        LNV 
 
1. Opening en mededelingen  
De voorzitter opent de vergadering en vraagt of een van de aanwezigen nog aanvullingen heeft 
op de agenda voor vandaag. Dit is niet het geval.  
 
2 .Verslag van 3 april 2002 (OPS 2002-03) 
 
Tekstueel en naar aanleiding van: blz.2 1e  alinea. Tornvliedt moet zijn Toornvliedt 
 
3. Aanvragen Plan van Scholen   
 
23009, 23010 en 23011 
Evangelische VO school Twente 
Uit de directe meting blijkt dat er voldoende potentieel aanwezig is voor vestiging in Almelo. Er 
zijn echter twijfels over Almelo als vestigingsplaats in verband met de te verwachten verliezen 
voor omliggende scholen, met name voor het  PC Noordik college. Deze school verwacht een 
verlies van zo'n 600 a 700 leerlingen. Er is overleg gevoerd met de "Stichting Evangelisch 
Bijbelgetrouw voortgezet onderwijs te Utrecht" over de vestigingsplaats waarbij gekeken is naar 
Hengelo en Wierden als alternatieven voor Almelo. Ook bij vestiging in Hengelo zullen er effecten 
zijn op omliggende scholen (met name voor het  PC onderwijs). Voor Wierden wordt voldoende 
potentieel verwacht bij een directe meting.  Het evangelisch bevoegd gezag is van mening dat 
het verlies aan leerlingen voor omliggende scholen, niet mee mag wegen bij de beslissing van het 
ministerie. Mevrouw IJssel is van mening dat Almelo en Wierden een soort van communicerende 
vaten zijn wat leerlingenstromen betreft. Bij de keuze voor een andere vestigingsplaats dan 
Almelo zal het verlies voor omliggende scholen minder zijn maar zal de evangelische school 
minder groot worden. Het IPO heeft geen zicht op de gevolgen voor omliggende scholen in het 
geval van een keuze voor Wierden. De heer Van der Stelt deelt mee dat de rector van Het 
Noordik contact met hem heeft opgenomen met het verzoek een overleg te plannen tussen 
OcenW, Het Noordik en de gemeente Almelo. De heer Luth merkt op dat de aanvraag voldoet 
aan de stichtingsnormen. Het Noordik zal de grootste verliezen lijden. Verder het pc De Grundel  
te Hengelo; de vestiging te Den Ham van het Vechtdal college en sgm. Reggesteijn in Nijverdal.    
Hengelo is wat de BPCO betreft  de meest geschikte vestigingsplaats voor de  nieuwe school 
gelet op de bereikbaarheid en gelet op de verliezen voor de omliggende scholen. De evangelische 
school moet een regionale functie gaan vervullen en moet om die reden niet in een te kleine 
plaats worden gevestigd. Volgens de heer Luth is er echter geen juridische basis om een andere 
vestigingsplaats voor de school aan te wijzen. De heer Mom vraagt zich af of de school bij  
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vestiging in Hengelo minder leerlingen zou aantrekken dan bij vestiging in Almelo. Hengelo zou 
toch een optie kunnen zijn gelet op de reisbereidheid van de leerlingen. De heer Van Dijk merkt 
op dat een andere vestigingsplaats geen optie is voor het bevoegd gezag. De directe meting is 
uitgevoerd op basis van Almelo als vestigingsplaats en de leerlingen uit Hengelo zijn graag bereid 
naar Almelo te reizen. Mevrouw IJssel stelt voor om op initiatief van de provincie nog een keer 
een overleg te voeren waarbij alle partijen zijn betrokken. De heer Van Dijk deelt mee dat alle 
initiatief gericht op een oplossing, welkom is. De heer Van der Loo deelt mee dat het Plan van 
Scholen eind september wordt vastgesteld  en dat overleg in de regio in verband daarmee voor 1 
september moet zijn afgerond. De heer Van Dijk deelt mee dat het voorlopig advies van OcenW 
positief is op basis van de leerlingenaantallen. 
 
51707 
Sgm Gomarus te Gorinchem    
De heer Van Dijk geeft aan dat er een samenhang is met een aanvraag ex artikel 75 en vraagt 
naar de voortgang in het overleg tussen Gomarus en de omliggende scholen. De heer Van der 
Wende deelt mee dat er een extern bureau is ingeschakeld om het overleg te initiëren. De 
scholen zijn benaderd voor overleg. Dit overleg zal vermoedelijk nog tot september duren. De 
heer Luth vraagt of de aanvraag aan de stichtingnormen voldoet. De heer Van der Weijden deelt 
mee dat de genoemde getallen afkomstig zijn uit de prognoses van de aanvrager. De 
stichtingsnormen worden bij een planprocedurele prognose niet gehaald.  De heer Van Dijk merkt 
op dat volgens het KPC rapport dat de aanvrager heeft ingediend, de stichtingsnormen al worden 
gehaald wanneer gekeken wordt naar het te verwachtten verlies aan leerlingen voor de 
omliggende scholen. De heer Luth denkt dat het beter is om de uitkomsten van het regionaal 
overleg af te wachten. De heer Van der Wende stelt voor het definitief besluit op te schorten en 
de uitkomst van het overleg af te wachten. De heer Van Dijk deelt mee dat het uitstellen tot 
september op de beslissing op de aanvraag Plan van Scholen geen probleem is. De heer Luth 
vraagt of het Leerwegondersteunend onderwijs (LWOO) bij de prognose is betrokken. De heer 
Van Dijk deelt mee dat dit niet het geval is en dat dit ook niet kan binnen de systematiek.   
 
23004 
Makeblijde College te Rijswijk  
De heer Luth merkt op dat de aanvrager een nieuwe prognose zou opstellen alsmede zou zorgen 
voor verklaringen van geen bezwaar van omliggende scholen. De heer Van der Wende zal 
daarnaar informeren bij de school en merkt op dat de provincie zal bezien of de nieuwe gegevens 
aanleiding zijn het provincie advies te herzien. De heer Van der Loo stelt voor om een en ander 
binnen twee weken af te ronden. Als de nieuwe gegevens leiden tot aanpassing van het 
provincie advies dan is ook CFI bereid om te heroverwegen. 
 
51795 
Het Rhedens  te Rheden 
Er is een samenwerkingsovereenkomst met het Stedelijk Dalton te Zutphen. De heer Van Dijk 
merkt op dat uit de prognose voldoende potentieel blijkt. De heer Mom deelt mee dat het 
Isendoorn geen bezwaar heeft. 
 
23006 
Ulenhof te Vorden 
De heer Van Dijk deelt mee dat het Stedelijk Dalton te Zutphen bezwaar heeft tegen deze 
aanvraag. Er zijn onvoldoende argumenten om van de criteria af te wijken tenzij er alsnog 
aanvullende gegevens beschikbaar komen. Deze gegevens zouden dan binnen twee weken 
moeten worden toegezonden aan Cfi. De heer Luth deelt mee dat het Stedelijk Dalton zich niet 
zal verzetten tegen de aanvraag maar niet bereid is mee te werken aan een arrangement. De heer 
Te Bos heeft contact gehad met het Stedelijk Dalton en volgens hem heeft de school slechts  een 
weinig bezwaar en stelt de school zich neutraal op.  
 



 
3 
 
23007  
Jacobus Fruytier te Apeldoorn 
De heer Van Dijk meldt dat bij de prognose mavo leerlingen zijn meegeteld. In het BOVO is reeds 
besproken dat dit niet is toegestaan. Er is een behoorlijk potentieel. Dit is echter niet voldoende. 
Het voorlopig oordeel is negatief. 
 
23013 
Elzenburg studiehuis voor VMBO te Vught  
De heer Van der Wende licht het negatieve provincieadvies toe. De aanvraag is nadelig voor  
omliggende scholen; met name het Hervea college lijdt leerlingverlies. Er staat al vier jaar een 
fusie op stapel met het Maurick College. De heer Van Dijk heeft wat vraagtekens bij de prognose. 
De heer  Van Tilburg vraagt of er nog ruimte is voor overleg en of de verliezen voor Hervea wel 
zo groot zijn als verwacht. Volgens de heer Van der Wende zijn er op korte termijn geen 
mogelijkheden voor overleg en zijn de verliezen voor Hevea  juist ingeschat.   
Het voorlopig oordeel is negatief. 
 
23014 en 233015 
Udens College 
De heer Van der Wende merkt op dat er twee afdelingen worden aangevraagd ten behoeve van 
één gemengde leerweg. De provincie wil graag dat deze gemengde leerweg er komt. Er zijn 
afspraken gemaakt tussen het Fioretti college en het Udens College. Deze zijn toegestuurd aan de 
heer Van der Stelt. Uit de prognose blijkt onvoldoende potentieel. De heer Van der Wende vraagt 
of er oplossingen zijn voor deze situatie. De heer Van der Stelt geeft de Zwolse variant als 
mogelijke oplossing met als kanttekening dat het aantal uitvoeringslocaties niet afneemt. Een 
andere mogelijkheid is wellicht een regionaal arrangement. De heer Van Dijk merkt op dat hij een 
eventuele  nieuwe aanvraag (voor de Zwolse variant) alsnog wil voorleggen. Het doel van de 
school was toch om niet eerder dan per 1 augustus 2003 te starten. De heer Van der Weijden 
vraagt naar het provincieadvies. De heer Van der Wende zegt dat hij het positieve advies alsnog 
zal opsturen. 
 
23005 
 AOC Clusius College Alkmaar 
De heer Van Dijk merkt op dat het potentieel te laag is. LNV is tot een negatief oordeel gekomen 
op grond van juridische argumenten. Het is niet mogelijk een afdeling te stichten binnen een 
AOC. Er is geen sprake van een regionaal arrangement. De heer Te Bos deelt mee dat er nog 
overleg gaande is over een regionaal arrangement. Op 25 juni zal nog een gesprek plaatsvinden. 
De heer Te Bos merkt op dat via een directe meting wellicht nog voldoende potentieel kan 
worden aangetoond. De heer Luth stelt dat er sprake is van huisvestingsnood en vraagt zich af of 
artikel 75 een begaanbare weg is. De heer Van Dijk merkt op dat de WEB geen mogelijkheden 
biedt. Mevrouw IJssel merkt op dat er nog geen regionaal arrangement is als het gesprek op 25 
juni goed verloopt. Dit zal dan op zijn vroegst in september een vervolg krijgen. 
 
4.    
Resterende aanvragen Artikel 75 
2002-05 Vallei College 
De norm voor een nieuwe nevenvestiging in het toetsingskader is verlaagd naar 450 leerlingen. 
Cfi is voornemens deze aanvraag goed te keuren. Aan de nevenvestiging mag alleen de 
basisvorming worden gegeven. 
 
2002-19 Kwadrant Dongen 
De heer Luinge deelt mee dat de aanvullende stukken (met daarin de afspraken tussen OMO en 
SEB) ertoe hebben geleid dat alleen de KBVO haar negatief advies heeft gewijzigd in een positief 
advies. De stukken hebben niet de inhoud van een regionaal arrangement. Het oordeel van Cfi is  
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negatief. De heer Van der Wende betreurt dit. De provincie wil graag dat de twee categoriale 
mavo’s onderdak vinden. De scholen bestuurlijk overdragen aan SEB is geen optie. De fusie met 
de Kwadrant is onderwijskundig gewenst echter er is geen relatie in wervingsgebieden van de 
scholen als bedoeld in het toetsingskader. De betrokken scholen willen een akkoord sluiten over 
de invulling van het vmbo in Tilburg. De provincie heeft veel tijd gestoken in het tot stand 
brengen van de overeenkomst en vindt een afwijzing op formele gronden ongewenst. De heer 
Van Tilburg sluit zich aan bij de mening van de provincie. De provincie vindt een afwijzing een 
groot probleem en is zeer teleurgesteld.    
 
De heer Mom merkt op dat hij bij zijn bezwaar blijft. Ook binnen een regionaal arrangement moet 
voldaan moet zijn aan de voorwaarde van de substantiële relatie in wervingsgebieden van de 
betrokken scholen. Verder is hij van mening dat er binnen Tilburg andere katholieke scholen zijn 
waarmee de mavo’s zouden kunnen fuseren. 
 
2002-24 Gomarus Gorinchem 
Deze aanvraag is reeds hiervoor besproken bij aanvraag Plan van Scholen nummer 51707. 
 
2002-27 Veurs College Leidschenveen 
Deze aanvraag is inmiddels goedgekeurd. 
 
2002-31 Bredero Amsterdam 
Het overleg in de regio is afgerond. Er is een gesprek geweest met ISA. Cfi zal voor de uitslag 
van het gesprek contact opnemen met de heer De Jong van de provincie Noord-Holland. De 
aanvraag zal worden goedgekeurd.  
 
2002-34 Het Rhedens 
Deze aanvraag is inmiddels goedgekeurd.  

                                                                 
2002-45 Mozaï ek College Arnhem  
De heer Van Dijk deelt mee dat vertegenwoordigers van het voortgezet onderwijs in Arnhem 
(waaronder het Mozaïek) gisteren een gesprek hebben gevoerd op het departement. Men heeft 
verzocht de beslissing op de aanvraag uit te stellen omdat men goede hoop heeft alsnog een 
oplossing te vinden. Men wil de aanvraag onderdeel laten uitmaken van een integraal 
herschikkingplan. Binnenkort zal een totaalplan worden gepresenteerd. Cfi wil graag de uitkomst 
van het overleg en het totaalplan afwachten. De heer Mom en de heer Luth vragen zich af wat 
nu precies het belang is van deze aanvraag. De heer Te Bos merkt op dat de MAVO in Arnhem 
een Montessorischool is. Men wil met afsluitend HAVO op die locatie doorstroming mogelijk 
maken. Dit wordt echter niet duidelijk gemaakt in de aanvraag. De heer Luth deelt mee dat hij het 
beloofde totaalplan afwacht.    
 
5. Regionale arrangementen 
De drie regionale arrangementen zijn in het overleg in de Kamer aan de orde geweest.  
1 Winschoten (Dollard en Terra) 
2 Maastricht 
3 Stevensbeek Boxmeer 
 
Het voornemen is om de drie arrangementen goed te keuren. Men kan dan per 1 augustus 2002 
starten. Het arrangement Maastricht zal niet worden goedgekeurd voor wat betreft de uitbreiding 
met  Gymnasium aan het Euro college en de gewenste uitbreiding van het LWOO. Beide 
onderdelen vallen nadrukkelijk buiten de werking van een regionaal arrangement dat gericht is op 
versterking van het VMBO.    
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6. SVO Omzettingen 
Scheldemond Vlissingen 
Het verzoek tot  wijziging van de aanvraag is binnengekomen. Geen van de organisaties heeft 
bezwaar tegen de nieuwe locatie. Cfi zal een gewijzigde goedkeuring versturen.  
 
7. W.v.t.t.k. en rondvraag 
De heer Van der Wende vraagt of er al een uitspraak is in de zaak van De Rooie Pannen.  
De heer Van Dijk deelt mee dat dit niet het geval is maar dat de zaak over ongeveer twee weken 
zal zijn afgerond. 
 
De heer Luth wil graag een overzicht ontvangen van de gerealiseerde en niet gerealiseerde fusie. 
Dit overzicht zal worden toegezonden.   
 
8. Sluiting 
 
    


